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Från: Monica Holmgren 
Skickat: den 9 augusti 2023 14:03
Till: gunilla.dorner.buskas@stadshuset.goteborg.se
Ämne: svar på förfrågan om ökat flyktingmottagande
 
Hej,
Bollebygds kommun har fått en förfrågan om ett ökat flyktingmottagande från Göteborgs stad,
daterat 2023-07-27.  I dialog med socialförvaltningen, där vår integrationsenhet ligger, och med
kommunstyrelsens arbetsutskotts ordförande samt vice ordförande ser vi ingen möjlighet till att
ta emot fler flyktingar än vad som anvisats vår kommun. Anledningen är att vi har och fortsatt
ser svårigheter att få fram tillräckligt med bostäder till det antal vi redan anvisats.
 
Med vänlig hälsning
 
Monica Holmgren
Kommundirektör
Bollebygds kommun
Tfn: 0734-647001
E-post: monica.holmgren@bollebygd.se
Webbplats: www.bollebygd.se
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